To: Jordan Securities Commission, Amman Stock Exchange Company's Name: JERUSALEM INSURANCE Date: 30-07-2023 03:19:43 PM Subject: Other Material Information	السادة هيئة الاوراق المالية السادة بورصة عمان اسم الشركة: القدس للتأمين التاريخ: 30-07-2023 19:43 PM الموضوع: المعلومات الجوهرية الأخرى
JERUSALEM INSURANCE announces the occurrence of the following material event:	تعلن شركة القدس للتأمين عن وقوع الحدث الجوهري المبين أدناه للشركة:
Material Event	الحدث الجومري
Date of event: 25-07-2023	تاريخ الحدث الجوهري: 25-07-2023
Material changes in the Company's assets	التغيرات الهامة على موجودات الشركة
Based on the disclosure instructions of the Securities Commission and regarding significant events, we would like to inform you that Jerusalem Insurance Company sold a piece of land owned by the company in Marka Alwinanat on 25th July 2023 for an amount of 587,720.00 Jordanian Dinars. It's worth noting that the profit from the sale amounted 273,906.00 Jordanian Dinars.	بناءا على تعليمات الإفصاح لدى هيئة الأوراق المالية وبخصوص الأحداث الجوهرية، نود إعلامكم بأن شركة القدس للتأمين قد قامت بتاريخ 25-7-2023 ببيع قطعة ارض مملوكة للشركة من اراضي ماركا الونانات بمبلغ 587,720.00 دينار اردني، علما بأن مبلغ ارباح عملية البيع بلغت 273,906.00 ديناراردني.
Please accept our sincere thanks and appreciation. Chairman of Board of Directors User Name: Ahmad Jarrar	وتفضلوا بقبول فائق الاحترام. رئيس مجلس الإدارة اسم المستخدم: Ahmad Jarrar